
Izvršni odbor HZSN-a 

Datum: 19.09.2022. 

Broj: 3/23/vb 

 

 

 

ZAPISNIK 
s 18. sjednice Izvršnog odbora HZSN održane 19. rujna 2023. godine u prostorijama HOO-a u 

Zagrebu, Trg Krešimira Ćosića 11. 

 

Započeto u 17.00 sati 
 

PRISUTNI: Jura Ozmec, Marijan Bakić, Stjepan Balog, Vinko Knežević, Rober Šalinović, 

Nikola Lipovac, Zlatko Karlo 

ODSUTNI: Lovorko Magdić, Ivana Lukačić, Ante Župan 

OSTALI PRISUTNI: Vesna Brumec 

 

Sjednicu je otvorio predsjednik HZSN-a Jura Ozmec, konstatirao da postoji kvorum za 

donošenje pravovaljanih odluka, te predložio sljedeći 

 

DNEVNI RED: 
 

1. Usvajanje zapisnika sa 17. Sjednice Izvršnog odbora 

2, Informacije o aktivnostima između dviju sjednica 

3, Informacije o polugodišnjem financijskom poslovanju 

4. Informacije o stanju poslovnom računu 

5. Članarina HZSN-a 

6. Imenovanje Komisije za odabir nagrada i priznanja HZSN-a za 2022. 

7. AIPS kongres u Rimu (03.-06.10.2022) 

8. Odnos HND – HZSN 

9. Razno 

 

Predloženi dnevni red je jednoglasno prihvaćen. 

 

AD.1. 

Jednoglasno je usvojen zapisnik sa 17. Sjednice IO HZSN-a 

 

AD.2. 

Predsjednik HZSN-a Jura Ozmec je izvijestio članove IO HZSN-a da je 8.rujna ove godine  

na zagrebačkom Krematoriju položena urna Milke Babović, doajenke sportskog novinarstva u 

Hrvatskoj. Događaju su prisustvovali članovi njene obitelji, glavni ravnatelj HRT Robert 

Šveb, glavni tajnik HOO Siniša Krajač te brojni prijatelji i poklonici, kao i predstavnici 

medija. Od  legendarne Milke oprostili su se dopredsjednica HOO-a Morana Paliković 

Gruden i predsjednik HZSN-a Jura Ozmec. Na ploču s Milkinim imenom položen je i vijenac 

Poglavarstva grada Zagreba.     

 

Vezano uz prijedlog za nagradu s imenom Milke Babović Izvršni odbor HZSN jednoglasno 

zaključuje do bi to trebala biti Nagrada 'Milka Babović' za najbolji medijski uradak na temu 



ženskoga sporta. Zadužuje se predsjednik Ozmec da u kontaktima s drugim zainteresiranim 

stranama definira izgled/ prijedlog nagrade i o tome izvijesti članove Izvršnog odbora.   

 

Predsjednik Jura Ozmec je ovom prigodom podsjetio članove IO HZSN da, nažalost, još nije 

prikupljena sva potrebna papirologija za imenovanje ulice Tomislava Židaka,(sadašnji 

Maksimirski perivoj), ali da HZSN i dalje ustraje na tom prijedlogu.  

 

Predložio je također, a što su članovi IO HZSN jednoglasno prihvatili, da se pokrene nova 

inicijativa i za imenovanje ulice Milke Babović u Zagrebu.  

 

AD.3 

Informaciju o polugodišnjem financijskom poslovanju HZSN-a podnio je glavni tajnik 

HZSN-a Marijan Bakić. Izvješće je sastavni dio ovog zapisnika 

 

AD.4. 

Informacije o stanju na poslovnom računu dao je glavni tajnik HZSN te je i to izviješće 

sastavni dio ovog zapisnika. 

 

Na kraju ove točke dnevnog  reda Marijan Bakić je izvijestio članove Izvršnog odbora da je u 

HOO poslan financijski plan HZSN-a za 2023. Godinu, koji nije bitno drugačiji od 

Financijskog plana za 2022. godinu. 

 

AD.5. 

S obzirom na uvođenje nove službene valute u Hrvatskoj, od 1.siječnja. 2023., umjesto kuna 

koristit će se euro. Predsjednik HZSN-a Jura Ozmec je predložio nove iznose članarine: za 

HZSN 30 EUR, za AIPS  40 EUR. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj su sudjelovali svi članovi IO HZSN-a i na kraju je jednoglasno 

usvojeno da će od 1. siječnja 2023. članarina za HZSN biti  25 EUR-a, a članarina za AIPS 

40 EUR + 3 EUR  za poštanske troškove.  

 

Navedeni će prijedlog biti predložen na usvajanje godišnjem Saboru HZSN-a, koji bi se 

trebao održati u prosincu 2022. Godine. 

 

AD.6. 

Jura Ozmec, predsjednik HZSN pozvao se na zaključak sjednice IO iz Zadra, te je predložio 

nove članove Komisije za nagrade i priznanja: za predsjednika Nikolu Lipovca, a za članove 

Damira Senčara, Zorana Kovačevića, Ana-Mariju Vuković i Branka Stipkovića. 

 

Izvršni odbor HZSN-a taj su prijedlog jednoglasno usvojili. 

 

AD.7. 

Predsjednik IO HZSN-a je izvijestio IO da se od 3. do 6. listopada 2022. u Rimu održava 84. 

AIPS Kongres.  Predložio je a članovi IO su jednoglasno prihvatili da u Rim pored njega idu 

glavni tajnik Marijan Bakić i član Izvršnog odbora Stjepan Balog, koji je ujedno i kandidat 

HZSN-a za člana Izvršnog odbora AIPS Europe. 

 

 

 

 



AD.8. 

Nadalje, predsjednik Jura Ozmec je objasnio kako su se u zadnje vrijeme pojavili problemi  u 

komunikaciji HND - HZSN-a. Pojasnio je da je HND zatražio od HZSN-a da plaća najam 

prostorija za održavanje sjednica Izvršnog odbora. Kako nije uspio dobiti dodatno pojašnjenje 

od strane HND-a, predložio je da se odluka o tome gdje će se ubuduće održavati sjednice 

Izvršnog odbora donese nakon objavljenog razgovor s predsjednikom HND-a Hrvojem 

Zovkom, a najkasnije do sljedeće sjednice IO HZSN. Kazao je da će učiniti sve kako bi se 

barem godišnji Sabor HZSN održavao  u prostorijama HND-a. Zahvalio je pritom kolegi 

Vinku Kneževiću što je osigurao da se današnja sjednica IO održi u prostorijama HOO-a.  

 

AD.9. 

Dopredsjednik HZSN Vinko Knežević je izvijestio članove IO da će HOO uskoro pokrenuti  

postupak prikupljanja zahtjeva za akreditacije za Olimpijske igre u Parizu. Naglasio je da je 

HOO dobio pravo na 14 akreditacija (10 novinarskih + 4 fotoreportera), a osnovu pristiglih 

prijava za akreditacije HZSN će HOO-u  predložiti kome dodijeliti akreditacije 

 

Vinko Knežević je izvijestio Izvršni odbor da se u HOO-u priprema tisak nove knjige Jurice  

Gizdića „Hrvatski sportski dužnosnici“. 

 

Izvršni odbor HZSN jednoglasno je potvrdio svoju raniju odluku da se kolegu Radišu 

Mladenovića ponovno predloži za godišnju Nagradu 'Franjo Bučar'. 

 

 

Dovršeno u 18.10 sati 
 

 

 

Zabilježila:       Glavni tajnik HZSN: 

Vesna Brumec,      Marijan Bakić 

Organizacijski tajnica  

 

         

Predsjednik HZSN: 

        Jura Ozmec 

 

 


